
Videre utvikling av Spectrum hjemmeside 
 

Spectrum web har vært i drift siden 200x. Den har gitt medlemmene en effektiv måte å holde 

seg informert om foreningens aktiviteter. Men over tid bærer vår hjemmeside preg av å være 

gammelmodig og lite oversiktlig. Web blir mer og mer viktig for løpende informasjon. En 

aktiv moderne hjemmeside vil føre til mer bruk og flere deltagere på våre møter og aktiviteter. 

 

Styret har derfor kommet frem til at det er behov for å utvikle vår web-løsning videre med 

mer oversiktlig informasjon og enklere drift. Noen stikkord for det nye styret vil være 

følgende: 

 

1. Vurdere verktøy/teknologi som gir oss en oversiktlig hjemmeside. 

 

2. Vurdere tilknyting til andre kommunikasjonsformer som sms og facebook/twitter.  

 

3. Opprette en form for avtale med leverandør som gir mulighet for support. Avtalen må 

være personuavhengig.  

 

4. Utarbeide en enkel dokumentasjon for å drifte de mest vanlige oppgaver. I dag er det 

bare et medlem som er i stand til å drifte web siden. Over tid er det uheldig for å sikre 

en løpende oppdatering. I fremtiden må det være så enkelt at styret selv kan utføre 

oppgavene.  

 

5. Avtalen vil innebære en løpende kostnad, men det vil sikre en videre utvikling av 

Spectrum web.   
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